
Svarskjema 
 
 

 
 
 
 

Ikke aktuelt 
 

Ja Nei 
(må begrunnes i 
eget vedlegg) 

Kun 
sommer 

Hele året 

Ønsker kommunen at staten skal videreføre fartsgrensen for 
næringsfartøy i kommunens sjøområde? 

     

Ønsker kommunen at staten skal videreføre fartsgrenser i hoved- og biled 
for fritidsfartøy? 

     

Dersom kommunen ønsker å videreføre gjeldende fartsgrenser, ønskes 
fartsgrensene kun å gjelde sommerhalvåret eller hele året? 

     

Anser kommunen at bakgrunnen for fartsforskriften kun er rettet mot 
fritidsfartøy? 

     


